
Referat – Generalforsamling 25/4-19 

1. Valg af dirigent – Johnny Schjoldager 

2. Formandens beretning 

Se vedhæftede bilag 

Kommentarer til beretningen: Jens O siger vi skylder tak til hjælperne. Gitte roser formanden for en 

god beretning. 

3. Regnskab for det forløbne år, samt forslag til kontingent for det løbende år. 

Regnskab: 

Forårskoncerten 2019 – vi fik 1750,50kr. i tubaen og 1416,25kr. penge for kaffe og kage. 

2018 -  

Indtægter 

Flot koncert honorar da vi havde 5 koncerter med indtægt. 

Der er indtægter for 70.000 kr. 

Udgifter 

Vennerne er nedadgående fra 350 til 285 venner. Derfor bliver udgifterne også færre.  

Der har været mange gaveudgifter da der har været mange runde fødselsdage.  

Kørepenge går blandt andet til Thomas der assisterer på tuba samt Muggi der assisterede Mads til 

en koncert. 

Julekoncerten er dyrere da der skal købes gaver til lotteriet.  

Så alt i alt udgifter for 73.000 og dermed et underskud på godt 3000 kr.  

Grunden til at det er et skævt beløb i kontingenter er fordi der betales med mobilepay. 

I teorien giver det underskud at sende breve til vennerne, men det betyder også at vi får rigtig 

mange tilhørere.  

ROS til regnskabet. 

Kontingent for det løbende år fortsætter som hidtil.  

4. Indkomne forslag: 

Nedlægge årets seniorblæser – Peter føler at alle gør en særlig indsats. Synes det er svært at se at 

en skal have en særlig anerkendelse. Birthe enig i at alle gør en stor indsats. Og træls at folk ikke 

stemmer. 

Gitte synes det vil være synd at afskaffe den, men måske kunne man gøre sådan at titlen har en 

anden ordlyd.  

Bestyrelsen har ikke lavet kriterierne som lovet ved sidste års generalforsamling.  

Johnny blev beæret. Fortæller om hvordan de gør det i hjemmeværnet. 

Vi fortsætter med årets seniorblæsere efter afstemning og bestyrelsen laver retningslinier.  

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer – Peter Villesen (modtager ikke genvalg) og John Andersen (tvungen 

til genvalg) 

Bestyrelsen foreslår Jens O og han bliver valgt. Bestyrelsen konstituerer sig på næste møde d. 2. 

maj 2019. 

Valg af bestyrelsessuppleanter – Ole Jensen og Per Schwartz. Ole stiller ikke op igen men Kirsten 

træder til. 

6. Valg af revisorer – John A. Gadegaard og Gitte Nygaard – begge modtager genvalg. 

Valg af revisorsuppleanter – Helene Brinch Findinge og Preben Rasmussen – begge modtager 

genvalg. 

7. Eventuelt 

Øveweekender? Skal det være en tilbagevendende begivenhed.  



Gitte fortæller det var en rigtig god weekend. Gerne igen og gerne spytte flere penge i kassen. 

Vi får mere udbytte af en weekend end en normal øvelørdag. Bente kunne tydeligt høre en forskel 

efter øveweekenden. 

Øveweekenden skal vare noget længere om søndagen.  

Jens O. synes det samme som dem der sagde noget ligefør. 😊 

Man kan eventuelt finde et andet sted end Møllegården. John G. snakker om man kan få 

refunderet noget i forhold til hytteleje. 

Spisning efter forårskoncert – en god tradition men måske skal man vælge et andet sted. Enighed 

om at gøre det til en tradition igen.  Skal bestyrelsen stå for det? Bestyrelsen laver et foreslag om 

hvordan det skal gøres. 

Jens O siger stor tak til alle og især bestyrelsen og her især Peter. Han har gjort en stor indsats og vil 

helt sikkert blive taget i samråd. Ros for at være et godt ansigt ud af til og skaffe nye medlemmer. 

Der skal rettes et årstal i vedtægterne. 

Helene står nu for uniformerne og arbejder på højtryk for at finde dameskjorter, og vil med tiden 

sende en liste ud om man har de ting der står på listen man skrev under på i starten. 

Peter skal aflevere sin chip og Jens modtage en ny. 

Johnny lufter om man skal finde andre lokaler – det er svært at finde andre lokaler der kan hamle 

op med det vi kan få her. Vi kunne mødes med det nye menighedsråd, sammen med Brass Nord og 

Tirolerband Aalburg, for at fortælle hvem vi er og måske lette stemningen. 

 

Efter generalforsamlingen bød Alf på madder med fedt, rullepølse og leverpostej. 

 

Referent Trine Friis-Hansen 


